
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 7. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 289
Ministeren udtalte i forbindelse med sin besvarelse af spørgsmål S 592 (be-
svaret i Folketingssalen den 20. januar 2017), at… "Har vi at gøre med en
borger, som har anfald af epilepsi, som forudsætter pleje, er det naturligvis in-
deholdt i BPA-ordningen. Derom må der jo ikke herske tvivl". Står ministeren
ved sin udtalelse, og hvordan vurderer hun sin udtalelse ift. den gruppe af
borgere, der gennem BPA-ordningen har brug for hjælp 24 timer i døgnet for
ikke at komme i livsfare?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Ravn (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Ravn@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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